
Strijdvolle DWARSers  
 

Het begin van ons bestuursjaar was anders dan verwacht. Zo heeft de focus vooral gelegen 

op de Tweede Kamerverkiezingen, maar hebben we gelukkig ook een succesvolle nieuwe 

leden avond kunnen organiseren. De penningmeester taken gaan altijd door en daarom 

wilde ik me als bestuurslid extra inzetten voor de campagne.  

Bestuurslid campagne 
Vanaf de start van de campagne opzetten tot 14 oktober ben ik bestuurslid campagne 

geweest, daarna heeft Tijn dit overgenomen, maar er zit een heel team met 3 DWARS en 3 

JS leden. Toen ik actief was hebben we vooral een planning gemaakt, waar er elke week 

een mogelijke activiteit was. Het was een intense tijd, we waren zoekend, maar ik kijk er 

positief op terug. De activiteiten zijn allemaal goed gegaan, soms was de opkomst wat 

lager dan gehoopt, maar dit is dan ook een campagne waar ten eerste niet iedereen 

achterstaat en ten tweede die snel is opgezet. 

Penningmeester 
Als penningmeester ben ik bezig geweest met de standaard werkzaamheden. Geld 

uitgeven, declaraties vergoeden, locaties regelen en voor volgend jaar geld proberen 

binnen te halen. Ook ben ik bezig geweest met de inventaris opmaken, dit was al jaren niet 

gedaan voor kleinere dingen. De campagne materialen heb ik erbuiten gelaten aangezien 

deze meegenomen worden naar activiteiten en het niet werkbaar en relevant is om deze na 

elke activiteit te tellen. Qua inventaris hadden we meer dan ik had verwacht en we zullen 

daarom ook zorgen dat eerst onze producten worden gebruikt, voordat er nieuwe worden 

aangeschaft van hetzelfde product. Helaas is de beamer die er zou zijn niet aanwezig. Ik ben 

nog steeds een zoektocht aan het houden, en heb ondertussen contact opgenomen met de 

landelijke penningmeester hoe dit verder opgepakt moet worden. De andere spullen zijn 

vanaf dit bestuursjaar allemaal op één plek opgeslagen, dit geval een kluis in CREA. 

  



Begroting 
Voor de begroting heb ik meer geld bij landelijk bestuur gevraagd om goed uit te komen. 

Deze €250 hoop ik toegekend te krijgen, mocht dit niet zo zijn, zijn er nog opties zoals 

GroenLinks Noord-Holland of GroenLinks Amsterdam waar ik mee in gesprek ben voor 

eventuele steun. Als dit niet lukt moet het lukken om de begroting bij te schaven. Op 23 

november is er nog een kascommissie vergadering waar we dit nog extra gaan bespreken, 

het kascommissie verslag ontvangen jullie dan ook in een volgende versie van de reader. 

 


